
  

 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
10.12.2024. Nr. 14 
 
 
Sēde sasaukta 2024. gada 10. decembrī plkst. 15:00 
Sēde sākta 2024. gada 10. decembrī plkst. 15:20 
Sēde slēgta plkst. 17:19 
 
Sēdē piedalās 6 komitejas locekļi: 
Klātienē:  Andrejs Radzevičs, Andris Jankovskis, Laila Roga, Linards Tiļugs. 
Attālināti: Aivars Galeckis, Andris Jefimovs.  
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Una Ržepicka, Ginta Kampare, Evija Farbotko, Ģirts Osis 
Attālināti: Juris Grasmanis, Inga Ratniece, Aigars Evardsons, Madara Lagzdiņa, Indra 
Mokorenko 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Saistošie noteikumi "Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu 
pedagogu sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa lietošanas 
izdevumu kompensāciju " 

2. Par izglītības iestāžu attīstības plānu (Ministru kabineta noteikumi Nr. 528: 
https://m.likumi.lv/ta/id/325295-visparejas-izglitibas-iestazu-un-profesionalas-
izglitibas-iestazu-pedagogiska-procesa-un-eksaminacijas-centru-profesionalas-
kvalifikacijas-ieguves-organizesanai-obligati-nepieciesama-dokumentacija) 

3. Par 22.10.2024. Izglītības un sporta komitejas sēdē doto uzdevumu "1. Attīstības 
daļai līdz 2024.gada 30.novembrim sagatavot projektēšanas uzdevumus 
centrālapkuru sistēmu pārbūvei izglītības iestādēm (Vaiņode, Durbe , Aizpute, 



Krote); 2. Attīstības daļai līdz 2024.gada 15.decembrim izstrādāt būvdarbu tāmes 
2025 budžetam." izpildi. 

 

Iesniegti priekšlikumi:  
 

Grozīt darba kārtību - 3.DK jautājumu izskatīt kā 1. pirmo DK (ņemot vērā Attīstības 
daļas vadītājas lūgumu), iesniedza Andrejs Radzevičs 

 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jefimovs ) 

Priekšlikums pieņemts. 
 
 
 

Iekļaut darba kārtībā 4. punktu (darba kārtības jautājums  "Par pašvaldības 
viedokli par tiesību akta projektu - Grozījumi Ministru kabineta 2022. gada 4. 
oktobra noteikumos Nr. 619 "Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības 
mehānisma plāna 3.1.1.5.i investīcijas "Izglītības iestāžu infrastruktūras 
pilnveide un aprīkošana" īstenošanas noteikumi", iesniedza Andrejs Radzevičs 

 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jefimovs ) 

Priekšlikums pieņemts. 

Tehniski, balsojums notiek divas reizes par to pašu priekšlikumu ar vienādu 
rezultātu: 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jefimovs ) 

Priekšlikums pieņemts. 
 
 



3.§ 
Par 22.10.2024. Izglītības un sporta komitejas sēdē doto uzdevumu "1. Attīstības 

daļai līdz 2024.gada 30.novembrim sagatavot projektēšanas uzdevumus 
centrālapkuru sistēmu pārbūvei izglītības iestādēm (Vaiņode, Durbe , Aizpute, 

Krote); 2. Attīstības daļai līdz 2024.gada 15.decembrim izstrādāt būvdarbu tāmes 
2025 budžetam." izpildi 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 02m 53s 

 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu “Par 22.10.2024. Izglītības un 
sporta komitejas sēdē doto uzdevumu "1. Attīstības daļai līdz 
2024.gada 30.novembrim sagatavot projektēšanas uzdevumus 
centrālapkuru sistēmu pārbūvei izglītības iestādēm (Vaiņode, 
Durbe , Aizpute, Krote); 2. Attīstības daļai līdz 2024.gada 
15.decembrim izstrādāt būvdarbu tāmes 2025 budžetam" izpildi”.  

 
Una Ržepicka 
 

 
Ziņo par sagatavotajām 

- darba tāmēm; 
- projektēšanas uzdevumiem. 

 
[audioierakstā no 00h 03m 25s līdz 00h 05m 12s] 

 

Andrejs Radzevičs Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par  
 

- dotā termiņa - 15.12.2024. reālo izpildi; 
- plānošanas dokumentiem; 

 

Andrejs Radzevičs 
Andris Jankovskis 
Ginta Kampare 

Izsakās par nākotnes attīstības plānu iespējamo saskaņošanas 
kārtību. 
 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 11m 44s 

 

 

1.§ 
Saistošie noteikumi "Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu 

pedagogu sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa 
lietošanas izdevumu kompensāciju " 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 12m 02s 

 

Andrejs Radzevičs - Piesaka darba kārtības jautājumu "Saistošie noteikumi "Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu 
pedagogu sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā 
transportlīdzekļa lietošanas izdevumu kompensāciju "". 



- Informē, ka projekts ir “pirmais lasījums”; 
- Aicina izteikties LIZDA Liepājas starpnovadu 

arodorganizācijas priekšsēdētāju Indru Mokorenko. 

 
Indra Mokorenko 

 
Izsakās par sagatavoto saistošo noteikumu projektu. 
[audioierakstā no 00h 15m 16s līdz 00h 18m 39s] 

 

Andrejs Radzevičs Sniedz Indrai Mokorenko informāciju par saistošā noteikuma 
projekta izskatīšanas un virzīšanas iekšējo procedūru. 
 

Ginta Kampare 
Gints Brumbergs 
Ģirts Osis 
Linards Tiļugs 
Laila Roga 
Aivars Galeckis 
Andrejs Radzevičs 

 
Izsakās par saistošā noteikuma projektu.  
 
[audioierakstā no 00h 20m 29s līdz 00h 37m 50s] 

 

 
Indra Mokorenko 
Andrejs Radzevičs 
Ginta Kampare 
Linards Tiļugs 

 
Izsakās par priekšlikumiem saistošo noteikumu papildināšanai (par 
transporta izdevumu kompensēšanu pedagogam). 

 
Iesniegti priekšlikumi:  

Izglītības pārvaldei Sagatavot precizētu saistošo noteikumu projektu līdz 
06.01.2025 , tai skaitā saskaņošanu, iesniedza Andrejs Radzevičs 

 
Balsojums par priekšlikumu  

"PAR"  -  
6 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs 
Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, 
Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Konceptuāli atbalstīt saistošos noteikumus "Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu 
pedagogu sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā 
transportlīdzekļa lietošanas izdevumu kompensāciju "" ar 
papildinājumiem. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 06m 19s 



 

2.§ 
Par izglītības iestāžu attīstības plānu (Ministru kabineta noteikumi Nr. 528: 

https://m.likumi.lv/ta/id/325295-visparejas-izglitibas-iestazu-un-profesionalas-
izglitibas-iestazu-pedagogiska-procesa-un-eksaminacijas-centru-profesionalas-

kvalifikacijas-ieguves-organizesanai-obligati-nepieciesama-dokumentacija) 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 06m 23s 

 

Andrejs Radzevičs  Ziņo par  
- izglītības iestāžu attīstības plānu;  
- Ministru kabineta noteikumiem Nr. 528.  

 
Ginta Kampare 
Linards Tiļugs 
Laila Roga 

 
Izsakās un debatē par izglītības iestāžu attīstības plāna izstrādi. 

 
Iesniegti priekšlikumi:  

Izglītības pārvaldei pilnveidot izglītības iestāžu attīstības plānu saskaņošanas 
kārtību (Attīstības , Finanšu daļas Izglītības un sporta komiteja), iesniedza Andrejs 
Radzevičs 

 
Balsojums par priekšlikumu " 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, 
Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Galeckis, Laila Roga) 

Priekšlikums pieņemts 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, 
Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 
-  

1 (Aivars Galeckis) 

NOLEMJ: 

Izskatīts darba kārtības jautājums “Par izglītības iestāžu 
attīstības plānu (Ministru kabineta noteikumi Nr. 528: 
https://m.likumi.lv/ta/id/325295-visparejas-izglitibas-iestazu-un-
profesionalas-izglitibas-iestazu-pedagogiska-procesa-un-
eksaminacijas-centru-profesionalas-kvalifikacijas-ieguves-
organizesanai-obligati-nepieciesama-dokumentacija)”.  

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 24m 44s 



4.§ 
Par pašvaldības viedokli par tiesību akta projektu - Grozījumi Ministru kabineta 

2022. gada 4. oktobra noteikumos Nr. 619 "Eiropas Savienības Atveseļošanas un 
noturības mehānisma plāna 3.1.1.5.i investīcijas "Izglītības iestāžu infrastruktūras 

pilnveide un aprīkošana" īstenošanas noteikumi" (Pieejams: 
https://tapportals.mk.gov.lv/legal_acts/2c95ab23-95ec-40f0-86d8-373fe28b2e5f ) 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 24m 45s 

 

Andrejs Radzevičs Ziņo par darba kārtības jautājumu “Par pašvaldības viedokli par 
tiesību akta projektu - Grozījumi Ministru kabineta 2022. gada 4. 
oktobra noteikumos Nr. 619 "Eiropas Savienības Atveseļošanas 
un noturības mehānisma plāna 3.1.1.5.i investīcijas "Izglītības 
iestāžu infrastruktūras pilnveide un aprīkošana" īstenošanas 
noteikumi".  

 
Ginta Kampare 
Laila Roga 
Andris Jankovskis 
Linards Tiļugs 

 
Debates par  

- grozījumiem Ministru kabineta 2022.gada 4.oktobra 
noteikumos Nr.619; 

- skolu optimizāciju. 
 

Iesniegti priekšlikumi:  

Pilnvarot Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētāju paust komitejas vienotu 
viedokli par izstrādāto MK 619 grozījumu projektu, paredzot, ka Dienvidkurzemē 
pieejamības vidusskolas (30 skolēni) ir Nīcas vidusskola, Aizputes vidusskola un 
Vaiņodes vidusskola., iesniedza Andrejs Radzevičs 

 

Balsojums par priekšlikumu  

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs) 

Priekšlikums pieņemts 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 53m 27s 
 
 
 

 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
 


